
1736
Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de staatsecretaris van Justitie
over het bekijken van kinderporno in
tbs-klinieken. (Ingezonden 3 februari
2009)

1
Kent u het bericht «Pedo’s kijken
kinderporno in tbs-kliniek»?1

2
Bij hoeveel tbs’ers is de kinderporno
aangetroffen?

3
Hoe verklaart u dat tbs’ers met een
dergelijke voorgeschiedenis toch in
het bezit konden komen van
kinderporno?

4
Is deze affaire voor u aanleiding om
toezicht en controle op ter
beschikking gestelde pedo’s
aanzienlijk te verscherpen? Zo ja, wat
gaat u doen? Zo nee, waarom niet?

1 De Telegraaf, 29 januari 2009.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
3 maart 2009)
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 1617

1
Ja.

2
Bij drie tbs-gestelden is kinderporno
aangetroffen.

3
Voor het antwoord op deze vraag
verwijs ik naar het antwoord op vraag
2 van de heer Teeven. (Aanhangsel
Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 1735)

4
Voor het antwoord op deze vraag
verwijs ik naar het antwoord op vraag
4 en 5 van de heer Teeven.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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